To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE MEDITERRANEAN & GULF INSURANCE COMPANY-JORDAN P.L.C Date: 09-04-2025 01:50:23 PM Subject: Other Material Information THE MEDITERRANEAN & GULF INSURANCE COMPANY-	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتوسط والخليج للتأمين-الأردن التاريخ: 09-04-2025 PM 01:50:23 2025 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة المتوسط والخليج للتأمين-الأردن عن وقوع
JORDAN P.L.C announces the occurrence of the following material event: Material Event	الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة: الحدث الجوهري
Date of event: 09-04-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 09-04-2025
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
In September 2024, Medgulf released 300K from the IBNR reserve, as there were no longer any outstanding claims related to Al Manaseer. However, the Appointed Actuary for anticipated that the impact would only become evident in 2025, and therefore increased the IBNR reserve for 2024 by 492,083K. In compliance with CBJ instructions, Medgulf recorded 100% of the expected recoverable amounts for outstanding claims where other insurance companies insure the liable parties. However, it was subsequently identified that this approach contradicts the company's approved policy, which permits recognition of only 50% of such recoverable amounts	السبب الأول الجوهري تم تقليل مخصص الاداءات الغير مبلغة بقيمة 300 الف دينار بالربع الثالث لعام 2024 بسبب انتهاء عمل الشركة مع المناصير من بداية 2024 ولكن رأى الاكتواري إعادة المبلغ لحين النظر بنهاية 2025 وأيضا زيادة المخصص 492083 دينار السبب الثاني الجوهري تم اخد مستردات الافراد للادعاءات الغير مبلغة بنسبة 100% كما جاء بالتعليمات -من البنك المركزي- الامر الذرأى فيه الاكتوري من غير المناسب مخالفة السياسة المتبعة بالشركة بالسنوات السابقة وعلية يجب اخذ فقط 50% كما هومتبع
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rafat Abdallat	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rafat Abdallat